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Zápis č. 4/2010 
ze schůze VV RS ČSTV Jihlava 

 

 
 

 
 
1. Úvodní slovo předsedajícího a schválení programu jednání 

Předsedající RS ČSTV Jihlava v úvodu přivítal přítomné členy VV na zasedání VV a 
všechny seznámil s programem jednání. Program jednání VV RS ČSTV Jihlava byl všemi 
přítomnými schválen v podobě, v jaké byl předložen předsedajícím RS ČSTV Jihlava.  

 
2. Zpráva předsedy RS ČSTV Jihlava 
Předseda RS ČSTV Jihlava informal členy VV o jednání komise pro sport a volný čas kraje 
Vysočina z 20. 9. 2010, která se uskutečnila v Třebíči – podpora kraje Vysočina sportu (VK 
návrh pro rok 2011 ve stejné výši, do VIP akcí byly opět zařazeny akce AXIS CUP a 
Volleyball CUP, Podpora reprezentace kraje na mistrovství, KTCM budou také podpořeny a 
nově bude podpořen projekt ČMFS „Bezpečné branky“ ve výši 1,5 mil. Kč. Nepříznivou 
zprávou je zrušení sportovních grantových programů pro rok 2011. 
 
3. Zpráva ing. Holuba 
• Kontrola závěrů a usnesení 
Usnesení č. 13 - 15/2010 – všechna usnesení splněna.  
 
• Ekonomika RS ČSTV Jihlava 
Ekonomika roku 2010 - Dotace z vlastních zdrojů  
Zdroje MF – k 30. 8. 2010 činily obdržené zdroje z MF 965 340,- Kč (tj. 90 % plánu roku 
2010). MF ČR oznámilo zkrácení tohoto příspěvku o 10%, tzn. že financování z tohoto zdroje 
již je ukončeno. Zbývající část ve výši 107 260,- na základě rozhodnutí MF ČR neobdržíme. 

Program: 
1. Úvodní slovo předsedajícího a schválení 

programu jednání 
2. Zpráva předsedy RS ČSTV Jihlava 
• Informace ze sportovního prostředí 
• Informace z komise pro sport a volný čas 

kraje Vysočina 
3. Zpráva ing. Holuba 
• Kontrola usnesení 
• Ekonomika RS ČSTV Jihlava 
• Informace z činnosti Sdružení sportovních 

organizací města Jihlavy 
• Investiční program ČSTV pro rok 2011 
• Ocenění funkcionáře SK Mrákotín Miloslava 

Vaňouška 
4. Diskuse, závěr a usnesení 

Datum konání: 23. září 2010 v 15,00 hod., ukončení v 16,16 hod. 
Místo konání:  Jihlava, zasedací místnost RS ČSTV Jihlava 
Předsedající:  Jiří Šmrha – předseda RS ČSTV Jihlava 
Zapisovatel:  ing. Holub Vítězslav – ředitel  RS ČSTV Jihlava 
Přítomni: Šmrha Jiří, Mgr. Havlík Jiří, Birnbaum Robert, Vrzáček Miroslav, 

Háj Martin, Ing. Doležal Josef 
 
Omluveni: Skočdopole Jindřich, Svoboda Jaroslav 
Procentuální vyjádření: 75,0  %,  RVV byl usnášení schopný 
 

Předložené materiály: 
1. Hospodaření RS ČSTV leden – srpen 2010 
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Čerpání rozpočtu aparát 2010 – Plán počítá s výdaji ve výši 940 tis. Kč (925 tis. MF + 15 
tis. ostatní příjmy). Skutečně bylo za prvních osm měsíců roku vyčerpáno 623 177,43 Kč tj. 
66,3 %. Byly objasněny položky, které vykazují vyšší čerpání oproti plánu. 
 
• Informace z činnosti Sdružení sportovních organizací města Jihlavy 
Od informace, která byla podána na minulém jednání VV, se uskutečnila dvě jednání Rady 
sportovních organizací města Jihlavy. Jednání směřovala k požadavku navýšení rozpočtu 
města Jihlavy pro rok 2011 na podporu sportu, především v oblasti nepřímých dotací pro 
neprofesionální sport a na podporu sportovišť ve vlastnictví sportovních organizací.  
V další fázi jednání iniciovalo RS ČSTV Jihlava setkání stěžejních zástupců sportovců města 
Jihlavy – FC Vysočina Jihlava, HC Dukla Jihlava a Sdružení sportovních organizací města 
Jihlavy – jehož výsledkem je společné prohlášení zástupců sportovních organizací města 
Jihlavy (více viz www.cstv.cz/jihlava), kteří se přihlásili k zásadní myšlence prohlášení: 
„Sport nerozděluje, ale sbližuje“. Informace týkající se tohoto bodu doplnil předseda TJ Start 
Jihlava ing. Josef Doležal. 

 
• Investiční program ČSTV pro rok 2011 
3. května 2010 rozeslalo ústředí ČSTV výzvu k zaslání podkladů pro sestavení Investičního 
programu ČSTV na rok 2011. Tato výzva byla ihned předána TJ a SK, sdruženým v RS 
ČSTV Jihlava. V termínu předložení požadavků tj. k 31. 8. 2010 přeložila žádost o zařazení 
do investičního programu ČSTV pro rok 2011 pouze TJ Slavoj Třešť. V této souvislosti přijal 
VV RS ČSTV Jihlava toto usnesení: 
Usnesení č. 16/2010 
VV RS ČSTV Jihlava projednal žádost TJ Slavoj Třešť o zařazení do Investičního 
programu ČSTV pro rok 2011 s investiční akcí: „Rekonstrukce fotbalového hřiště“. VV 
RS ČSTV Jihlava uvedenou žádost schválil a doporučil ji jako prioritu č. 1 pro rok 
2011. 
 
• Ocenění funkcionářů  
VV RS ČSTV Jihlava projednal návrh na udělení Pamětní plakety RS ČSTV Jihlava „Za 
práci pro tělovýchovu a sport“ panu Miloslavu Vaňouškovi a přijal toto usnesení: 
Usnesení č. 17/2010 
VV RS ČSTV Jihlava schválil ocenění funkcionáře SK Mrákotín Miloslava Vaňouška 
„Pamětní plaketou RS ČSTV Jihlava“.  
 
4. Diskuse, závěr a usnesení 
• Informace k problematice financování sportu v dalším období. 
• Informace z prezentace jihlavských sportovních organizací organizované Městem Jihlava 

dne 22.9.2010. 
• Informace z porady regionálních a krajských sdružení ČSTV ve Zlíně. 
• Miroslav Vrzáček doplnil informace o projektu ČMFS „Bezpečné branky“. 
• Ing. Josef Doležal informoval členy VV o slavnostním otevření nové haly TJ Start, které 

se konalo 30.6.2010. 
• Mgr. Jiří Havlík informoval o provozu nově otevřené sportovní haly v Dolní Cerekvi. 
• Diskuse byla vedena k jednotlivým bodům jednání. 

 
 
V závěru předsedající RS ČSTV Jihlava poděkoval všem přítomným za účast na 

jednání. Termín dalšího jednání RVV RS ČSTV Jihlava bude sdělen v dostatečném předstihu. 
  
 

Zapsal dne 23. 9. 2010 Ing. Holub Vítězslav 


